
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 17. juni 2010
Sagsnr.: 5910

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 15. juni 2010 bedt 
mig besvare FLF alm. del - spørgsmål nr. 443, som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 443:

Ministeren bedes i henhold til komitésagen om produktion af økologisk vin, jf. 
FLF alm. del - bilag 290, redegøre for, hvad regeringens holdning er til ultra- og 
nano-filtrering ved produktionen af økologiske vine, og generelt for vine?

Svar:

Jeg henviser til min besvarelse af FLF alm. del - spm. 442. 

Henrik Høegh

/Rikke Susanne Bastian
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